

DDK koordineringsmøde Søndag den 05.11.2023 kl.11.00-12.45

Deltager: 12 stk.

Peter Faber, Janne Wærum, Jesper Hammer Jensen, Rene Husher, Lene Andersen, Jin Suhr, Birgitte Haubro Schrøder & Charlotte Utuak Nielsen

Fra DDK's bestyrelse: Formand Hanne Lunddahl, Næstformand: Lars Arnløv, Brugshundeansvarlig Sven Bjerkhof, Sekretær Pernille Marie Nielsen

1. BHUA byder velkommen

For første gang prøver vi at holde mødet på Teams, således at der er mulighed for at flere kan komme med til mødet. Lene giver udtryk for at det kan være en dårlig ide hvis man har behov for at tale sammen inden en afstemning, at man ikke fysisk er sammen. BHUA vil gerne give tid til at man kan holde en pause og dermed kan man tale sammen gennem andre sociale medier, hvis behov.

2. Valg af ordstyrer : Sven Bjerkhof

3. Valg af referent: Charlotte Utuak Nielsen

4. Nyt fra grupper og hundefører repræsentanter.

Gr. Gribskov: Jesper. De har 20 medlemmer

Gr. Storstrøm: Janne. De har 30 medlemmer. Har 2 figuranter som også er i Brutto truppen.

De holder juleudstillingen igen i år. De har mange aktive tiltag i gruppen.

Gr. Nordjylland: Ingen repræsentanter med.

5. Planlægning af mesterskaber og udstillinger i 2024

Gr. Storstrøm vil gerne have DM 2024. De holder ikke juleudstilling i 2024 pga. manglende hjælp og sponsor.

Gr. Gribskov vil gerne holde en udstilling i 2024.

Dansk Dobermann Cup 2024 holdes i Jylland hos Hanne Lunddahl.

Planlagt ZTP 2024 sammen med dobbelt udstilling i maj 2024 hos Hanne Lunddahl.

Grupperne må gerne komme med forslag til udstillingsdommer.

6. Indkomne forslag

Forslag fra Pernille Marie :

Punkt 1 : Cupregler

Tilføjelse af flere kriterier for bid, selvsikkerhed, fart, kamphandlinger.

Lang snak om dette punkt.

Rene synes at der ikke skal laves om hvert år på cuppen, at vi har de samme regler i flere år. Cup-vinderen skal være den bedste bidende hund.

Jesper siger at der er ændret på belastningsdelen tidligere, men ændres pointene i udstillingsdelen også?

Hanne mener at der skal ændres på både udstilling og c-arbejde pointene.

Jin mener at forslaget er ok, men mener ikke udstillingsdelen skal ændres i point. Cuppen blev lavet for brugshundene.

Peter synes Pernille's forslag er godt.

Janne synes at dommeren også skal vælges til at kunne dømme c-arbejdet. Hun foreslog at vi laver et udstillingsshow kun for denne gruppe.

Pernille mener at det handler om at dommeren skal bedømme hvad han ser i bidedelen.

Skal cupreglerne ændres? De arbejder videre med forslag evt. til ændring.

Punkt 2 :

Mit andet forslag er at **gruppe konkurrencen skal afskaffes**, da vi har så få grupper

Janne fortæller at ved sidste møde var dette også oppe og de besluttede at beholder den.

Charlotte siger at man kan afskaffe den men ved flere grupper igen kan den genindføres.

Gruppekongurrencen bliver afskaffet.

1. Bestyrelsen: Bestyrelsen bestræber sig på at deltage på gruppernes arrangementer, dog er bestyrelsen ikke forpligtet til møde op.

Dette punkt blev glemt i dagens møde.

7. Evt. (Der kan ikke tages beslutninger under dette punkt.)

Janne ønsker at der skal være mere fleksibilitet på bestyrelsessammensætningen fra DDK.

Lene kom til ZTP 2023 men det startede 45 min. før tiden pga. vejret. Dommeren bestemte at de startede, men siges at prøvelederen bestemmer og ej dommeren. Prioritet var deltagerne.

Lene spørger hvorfor der er ændret på reglen om tjek af chip på årets DDC, og svaret er at det var en forglemmelse, da der selvfølgelig skal tjekkes chip hos deltagerne.

DDK mangler en sponsoransvarlig.

Fra bestyrelsen :

1. Info omkring ZTP i brugsklasse :

Lars fortæller at der er afholdt 2 bestyrelsesmøder ang. ZTP i brugsklassen for at imødekomme medlemmernes ønske ved årets generalforsamling. Grundlæggende at de er imod ZTP i brugsklassen. De har sendt ind til DKK og afventer svar derfra. Der er ikke lagt referat op for disse to bestyrelsesmøder.

Jin er interesseret i at vide hvad de har sendt til DKK. Hvor svaret er at brugsklassen kun kan tages med brugsprøve.

Lene mangler referat om beslutningen om ZTP til brugsklassen, som blev lovet ved årets generalforsamlingen.

2. Ny brugsansvarlig. Sven Bjerkhof.

Peter Faber er gået ud af bestyrelsen stille og roligt for ca. 2 uger siden, da han manglede tid og mere ro i hans hverdag.

3. Gr. Aalborg.

Restituere, da Formand Kurt og Kasserer Anette har trukket sig fra bestyrelsen i gr. Nordjylland. De er 6-8 medlemmer i gruppen. Der afholdes ekstraordinær generalforsamling den 23-11-2023.

4. Retningslinjer for grupper.

Lars har kigget på grupperne, og ingen gennemført prøver i 2023 hvilket er bekymrende. Kan vi gøre det bedre?

Talte om referater fra grupperne til DDK, men dette er kun efter generalforsamling mht. bestyrelsen og antal medlemmer.

Hanne kan se at dobermann tager prøver i andre klubber. Vi skal gøre mere for prøver i DDK.

Peter siger angående prøver i DDK, at han støtter op om det.

Gr. Gribskov og gr. Storstrøm har prøvet at afholde prøve i år men har måtte aflyse pga for få tilmeldte.

Jesper siger de holder prøver efter behov. DDK siger at har man behov for en prøve kan man tage kontakt til dem og de vil sørge for en prøve. At de har haft en, men der har ikke været info, der kunne ses. Der skal mere info ud, så vi ved at der afholdes prøve i DDK.

Peter mener at der bør overvejes at give dispensation til kvalifikationsreglerne for WM 2024, da der ikke er afholdt prøver i DDK. Lars støtter Peter i dette. Pernille mener at mulighederne for prøve i DDK er der og at det er en dårlig ide at ændre reglerne for WM 2024.

5. Info om ny hjemmeside.

De er i gang med at lave ny hjemmeside. Så den er mere brugervenlig og nemmere at finde rundt på samt at få den opdateret. De søger materiale til den med billeder mm. Vi må gerne kigge den igennem og giv besked til DDK hvis vi finder fejl.

Lene ønsker mere info på hjemmesiden. Hanne siger at i bladet er der info.

Charlotte håber at med den nye hjemmeside vil der være mere info tilgængeligt.